
PARAISTEN KAUPUNKI 

VAMMAISNEUVOSTO 

Aika: torstai 25.8.2022 klo 12.00–13.15 

Paikka: Ohjaamo, kaupungintalo 

 
Läsnä:  Alstrand Ulla  jäsen 

Andersson Christian puheenjohtaja 
Bäckström Nina  varapuheenjohtaja 

  Henriksson Harold jäsen 
  Karlsson Oskar  jäsen 
  Lagerroos Bo  jäsen 
  Lehtilä Elina  jäsen 
  Lindblom Marianne jäsen 
  Lindman-Korpi Regina jäsen 
  Nordström Mats jäsen 
  Stolzmann Marianna jäsen 
  Knuts Åsa  sihteeri 
 
Ylimääräisenä: Kjellman Anders Mats Nordströmin ohjaaja 
 
 
 
  § 25 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 12.00. 
 

  § 26 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
  § 27 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin. 
 

§ 28 Jäsenen ja henkilökohtaisen varajäsenen valitseminen Varsinais-Suomen hyvinvointialueen 
vammaisneuvostoon 
Harold Henriksson ja Christian Andersson ilmoittivat olevansa käytettävissä Varsinais-Suomen 
hyvinvointialueen vammaisneuvoston jäsenen valinnassa. Keskustelun jälkeen yksi jäsen ehdotti, 
että vaali toimitettaisiin suljetulla äänestyksellä. Äänestyksen jälkeen sihteeri laski äänet ja tulos 
oli seuraava: Christian 8 ääntä ja Harold 3 ääntä. Jäseneksi valittiin Christian Andersson ja 
varajäseneksi Harold Henriksson. 
 

  § 29 Esteettömyysasiat 
Jäsenet Bo Lagerroos ja Christian Andersson kävivät toukokuussa Matmalmen Evassa ja 
Seikkailugolfradalla. 
 



Matmalmen Eva: 
Matmalmen Eva ei suostunut kiinteän luiskan rakentamiseen, mutta saattoi ajatella väliaikaista 
siirrettävää luiskaa. Puheenjohtaja pyysi tarjousta kokoontaitettavasta alumiiniluiskasta. Tämän 
jälkeen Matmalmen Eva ilmoitti, että kaikki investoinnit siirtyvät eteenpäin.  Tällä hetkellä 
kiinteistö on myynnissä. Neuvoston täytyy ottaa myöhemmin yhteyttä uuteen 
kiinteistönomistajaan riippuen siitä, millaista toimintaa talossa on jatkossa. 
 
Seikkailugolfrata: 
Seikkailugolfradalla käydessään jäsenet totesivat, että luvattu kontrastimerkintä puuttuu vielä. 
Myös portaiden alin porrasaskelma pitäisi merkitä kontrastimerkinnällä. Lisäksi kiveykselle 
tultaessa on pieni reunakynnys, jolle pitäisi tehdä jotain. Sihteeri lupasi muistuttaa vt. teknistä 
isännöitsijää asiasta. 
 
Ravintola Buffalo Korppoossa: 
Ravintolaan pääsee hyvin pyörätuolilla tai rollaattorilla luiskaa pitkin, mutta ulkoterassille ei 
pääse ilman apua porrasaskelmien takia. Tarvittaisiin porrasramppi, joka voitaisiin ottaa esille 
tarvittaessa. Jäsen Ulla Alstrand lupasi ottaa yhteyttä ravintolan omistajaan.  
 
Hunger och Törst: 
Monet ravintolassa käyneet toteavat, että ovet ovat raskaat ja tuulikaappi ahdas. Ravintolaan on 
hankala päästä sisään pyörätuolilla tai rollaattorilla pääsisäänkäynnin kautta. Terassin tai Harry’s 
Pubin kautta se onnistuu, mutta harva tietää näistä sisäänkäynneistä. Puheenjohtaja ja yksi 
jäsenistä tekevät tarkastuskierroksen ravintolaan ensi viikolla.  

 
  § 30 Muut asiat 

- Neuvosto on saanut uudelleen vastauksen kirjelmäänsä ns. pakettiautomaatista 
hoitotarvikkeiden jakelua varten. Automaatti maksaa noin 15 000–20 000 euroa. Koska 
pakettiautomaatti on niin kallis, se on budjetoitava, joten sen hankkiminen ei ole 
mahdollista ainakaan vuonna 2022. Tällä hetkellä on tarkoituksena kokeilla aukioloaikojen 
pidentämistä, mutta vielä ei ole määritelty, mitä päivää/päiviä pidennetty aukioloaika tulee 
koskemaan. 
 

- Neuvosto aikoo kutsua vanhusneuvoston yhteiseen kokoukseen lokakuun aikana. Neuvosto 
päätyi siihen, että kokoukseen kutsutaan sosiaali- ja terveysjohtaja Miia Lindström sekä 
hoitotyön päällikkö Suvi Simelius-Nieminen ja elinkeinopäällikkö Tomas Eklund. Sihteeri 
ottaa yhteyttä asianosaisiin. 

 
- Eräs lähihoitaja otti yhteyttä neuvoston sihteeriin koskien Koivukodon ja Keskuspuiston 

kävelysillan välisellä jalkakäytävällä olevaa irtohiekkaa. Irtohiekka vaikeuttaa pyörätuolien 

työntämistä jalkakäytävillä. Lisäksi kyseisen sillan molemmista päistä on lähtenyt pois 

hiekkaa, kuten myös toisen, Reimaria lähempänä olevan sillan molemmista päistä. 

Lähihoitaja olisi iloinen, jos siltojen päihin voitaisiin lisätä täytteeksi hiekkaa tai muuta 

materiaalia, jotta pyörätuoleja olisi helpompi hallita heidän käydessään ulkoilemassa 

asiakkaiden kanssa. Sihteeri on ilmoittanut asiasta puistomestari Annette Backholmille. 

 

- Uusi vammaispalvelulaki tulee muutaman viikon kuluttua eduskunnan käsittelyyn. 

 



- Neuvoston jäsenet saavat tehtäväksi esittää ehdotuksia Vuoden esteettömyysteko -

palkinnon saajaksi. 

 

- Vammaisneuvostopäivä pidetään 2.11. Sihteeri lähettää tilaisuuden asialistan sähköpostitse 

jäsenille sen saatuaan. Tilaisuuteen voi halutessaan osallistua (sähköisesti), mutta 

ilmoittautuminen on tehtävä itse. 

 

  § 31 Seuraava kokous  
Seuraava kokous suunnitellaan järjestettävän vanhusneuvoston kanssa yhteisenä joskus 

lokakuussa. 

 

 

 

Parainen 25.8.2022 

 

________________________   _________________________ 

 Christian Andersson    Åsa Knuts 
 puheenjohtaja     sihteeri 


